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Escola Sant Esteve de Guialbes 
 
 

Acta de la reunió de Consell Escolar ordinari de l’ escola Sant Esteve de Guialbes  

 
Dades de la sessió ordinària  

Nom de l’òrgan que es reuneix 
Consell Escolar 
 
Lloc de la reunió: Aula de 6è                          Data: 23/02/2022                    Hora: 17:00 
   
 
Ordre del dia  
 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior 

2. Aprovació Exercici econòmic 2021 

3. Aprovació del Pressupost 2022 

4. Projecte lingüístic de centre 

5. NOFC 

6. Temps migdia 

7. Càtedra de Reforma Pedagògica UdG 

8. Torn obert de paraula 

 
Assistents  
Anna Gay Mercader, Anna Pérez Carreras, Àngels Toboso, Alex Teres Cordon, Damià Carreras, Cristina 

Moles, Anaïs Andreu, Eva Borrell, Roser Villegas. Excusen la seva assistència. Maria Rizzolo, 

 
Desenvolupament de la sessió  
 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anter ior 

 

2. Aprovació Exercici  econòmic 2021 

L’Àngels explica com s’ha fet el tancament de l’exercici. Hi ha hagut una aportació extraordinària del 
Departament d’Educació, el romanent del que disposem és bastant positiu i s’explica que les principals 
despeses han sigut per fotocopies, material fungible i material didàctic (llibres per la biblioteca i quaderns de 
Mates d’Innovamat. S’ha gastat menys per sortides, degut a la situació excepcional de pandèmia per Covid. 

S’informa que totes les dades del tancament de l’exercici s’han de comunicar a Serveis Territorials de Girona 
i han de confirmar que tot és correcte. 

 

3. Aprovació del Pressupost 2022 

S’expliquen les modificacions que s’han fet en les partides. Degut a que ara només tenim una fotocopiadora, 
s’ha eliminat una partida de despeses i s’ha modificat una altra que també era per còpies i manteniment de 
fotocopiadores. La partida de sortides s’ha desglossat en dos: la que correspon a sortides d’un dia i la de 
colònies, i per tant s’han augmentat els ingressos i despeses d’aquestes dos partides.   

 

4. Projecte lingüístic de centre 
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Amb suficient antelació s’ha compartit el document que recull el projecte lingüístic amb tots els membres del 
Consell Escolar. Es comenten els aspectes principals i s’aprova per Consell Escolar. 

 

5. NOFC 

S’explica que quan el document estigui del tot acabat i revisat es compartirà amb tots els membres del 
Consell Escolar perquè puguin fer-ne la valoració i aprovar-lo. 

6. Temps migdia 

La Cristina Moles ens informa que estan pendents de fer un buidatge de les respostes de les enquestes que 
van passar a les famílies amb l’objectiu de fer una valoració general del temps del migdia i fer propostes de 
millora. Es comenta que algunes persones es van sentir malament pel missatge que es podia interpretar 
amb aquesta enquesta. Es reconeix que potser no es va transmetre de la millor manera. S’acorda que les 
respostes arribaran al grup de treball de menjador i des d’allà ho gestionaran. 

L’Àlex considera que el temps del migdia també hauria de ser un espai on els nens aprenguin a tenir eines 
per combatre l’avorriment o la inactivitat. Es una manera de treballar la imaginació i la creativitat. Una de les 
propostes de les famílies era que poguessin fer els deures en aquella estona, per tant s’hauria de passar el 
missatge a l’AFA i que organitzin una extraescolar. 

En Damià remarca la importància de trobar una solució a la demanda que hi va haver per par d’algunes 
famílies. 

L’Àlex informa que l’Ajuntament ha contractat una noia que ajuda al cuiner. Suposo un increment de 8000 
euros anuals. 

S’explica que a la reunió de menjador es van plantejar diferents propostes. Es comenta que s’estan fent 
coordinacions amb la Mercè i se la va convidar a l’última assemblea del mes. Es comencen a fer 
assemblees de menjador i bibliopati.  S’anirà fent un seguiment: a finals de març. 

 

7. Càtedra de Reforma Pedagògica UdG 

L’Anna Gay parla de la Càtedra de reforma pedagògica de la UdG. Van triar a 6 escoles d’entre tot 
Catalunya. Es va fer una entrevista a l’equip directiu. Es farà tertúlia amb mestres i famílies. I observació 
dins les aules. 

 

8. Torn obert de paraula 

Des de l’AFA tenien algun dubte sobre el posicionament de l’escola en referència a la llengua. 
Demanen el manifest des de l’ajuntament, ja que ells també s’hi adheriran. 
 
S’explica que degut al relaxament de les mesures covid, hem ajuntat patis i que tots els alumnes poden 
jugar junts, però segueix havent la distribució diària de la pista. Hi hagut molt bona rebuda per part dels 
alumnes. 

 

 

Lloc i data 
Sant Esteve de Guialbes, 23 de febrer de 2022 
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Signatures dels assistents: 

 
 
Anna Gay Mercader   Anna Pérez Carreras                Àngels Toboso                          Àlex Terés Cordón                  
Directora         Cap d’estudis                           Secretària                                  Alcalde 
 
 
 
 
 
Damià Carreras                                Cristina Moles                                     Maria Rizzolo                                                                                    
Representant AFA                            Representant  famílies                        Representant famílies                                    
                                        
 
 
 
 
Eva Borrell Dalmau                                   Anaïs Andreu Palahi                                     Roser Villegas 
Representant mestres                               Representant mestres                                 Representant mestres 
 


